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خبر فوتبال

محمد موسوی بمب جدید باشگاه 
فنرباغچه

یک رســانه ترکیــه ای از حضور ســیدمحمد  �
موســوی، لژیونر والیبال ایران، در تیم فنرباغچه 
ترکیــه خبــر داد. به گزارش ایســنا، این رســانه 
والیبالی نوشــت: موســوی بمب جدید باشــگاه 
فنرباغچه خواهد بود. او یکی از برترین دفاع های 
جهان اســت که بــا فنرباغچه به توافق رســیده 
اســت. لژیونر والیبال ایران که در سال گذشته در 
لیــگ ایتالیا و در تیم پیاچنزا توپ می زد، امســال 
قصد دارد در لیگ ترکیه حضور داشــته باشــد. 
البته این ملی پوش والیبال اکنون پیشــنهادهای 
دیگری هــم دارد. با توجه به اخبار منتشر شــده 
از رســانه های ترکیه ای، انتقال محمد موســوی 
قطعی شــده؛ چراکه از او به عنــوان بمب نقل و 

انتقالات تیم فنرباغچه یاد می شود.

حضور  زهرا نعمتی در  انتخابات 
ورزشکاران پارالمپیکی

زهــرا نعمتی، بانوی طلایــی پارالمپیک ایران،  �
برای شــرکت در انتخابات شــورای ورزشــکاران 
کمیتــه بین المللــی پارالمپیک انتخاب شــد. به 
 IPC گزارش تسنیم، انتخابات شورای ورزشکاران
در زمــره مهم ترین انتخابات این کمیته به شــمار 
مــی رود و کمیتــه بین المللــی پارالمپیک پس از 
بررســی صلاحیــت صدها ورزشــکار متقاضی از 
کشورهای مختلف، در نهایت ۲۲ ورزشکار را حائز 
شرایط شرکت در این انتخابات دانست که از میان 
آنها نام زهرا نعمتــی، ملی پوش تیم تیراندازی با 
کمان کشــورمان، به عنوان نماینده ایران به چشم 

می خورد.
 او با توجه به سوابق و افتخارات کسب شده و 
نیز پس از پشت سر گذاشــتن یک مرحله مصاحبه 
آنلاین که از سوی IPC انجام شد، به عنوان یکی از 

کاندیداها معرفی شد.
انتخابــات کمیته ورزشــکاران IPC در جریان 
برگــزاری بازی های پارالمپیــک توکیو ۲۰۲۰ و در 
روزهای ۲۸ مرداد تا ۱۲ شهریور در محل دهکده 
بازی ها برگزار خواهد شــد و از میان ۲۲ ورزشکار 
معرفی شده در نهایت شش نفر به عنوان اعضای 
جدید شــورای ورزشــکاران کمیتــه بین المللی 
پارالمپیک از ســوی ســایر ورزشــکاران انتخاب 

می شوند.

سد بزرگ پیش روی قلعه نویی
پنالتی های حقیقی و اشتباهات او صدمات زیادی به  �

تیم امیر قلعه نویی در مسیر موفقیت وارد کرده است. 
بــه گزارش فوتبال ۳۶۰، در میان تیم های بالای جدول 
یک نقطه قوت مشترک وجود دارد؛ دروازه بان هایی که 
به همراه تیم هایشان برای رکوردها و بهبود عملکرد و 
آمار شخصی تلاش می کنند. این دروازه بان ها در آسیا 
هم یکی از برگ های برنده مربیانشــان بودند. شاید به 
همین دلیل اســت که در میان مدعیان قهرمانی جای 
گل گهر ســیرجان خالی اســت. علیرضــا حقیقی در 
این فصل نتوانســته دروازه بان مطمئنی برای تیمش 
باشد؛ علاوه بر اشــتباهاتی که هر دروازه بانی در طول 
بازی دارد، شــماره یک سیرجانی ها یک رکورد عجیب 
را به نام خودش ثبت کرده اســت. تقدیم ســه پنالتی 
بــه حریفان رکوردی اســت که بیشــترین ضربه را به 
امیــر قلعه نویی و تیمش وارد کرده. گل گهر در ابتدای 
فصل شــروعی مقتدرانه در لیگ داشــت و خودش را 
به عنوان یکــی از مدعیان اصلی قهرمانی مطرح کرد. 
ترمز این تیم بعد از چهار هفته مقابل پیکان کشــیده 
شــد؛ دیداری که حقیقی با یــک گل به خودی عجیب 
سریال اشتباهاتش را آغاز کرد و سه امتیاز حساس را از 
تیمــش گرفت. بعد از این باخت، دومین باخت مقابل 
صنعت نفت آبادان هم رقم خورد تا شکست ناپذیری 
گل گهر کاملا به دست فراموشی سپرده شود. آنها بعد 
از این دو باخت مجددا روحیه خود را به دست آوردند 
و با یک برد و یک مســاوی به لیگ بازگشتند؛ اما بازی 
با استقلال و دو پنالتی ای که حقیقی به این تیم تقدیم 
کــرد، تیم قلعه نویی را از هم پاشــید. باخت دو هفته 
بعد به تراکتور صبر قلعه نویی را لبریز کرد و بشاگردی 
را درون دروازه قرار داد. بعد از سه هفته نباختن به نظر 
می رســید که این تغییر تأثیرگذار بوده اما باخت پرگل 
به پرسپولیس و بعد از آن هم شکست مقابل سپاهان 
همه تصــورات ســرمربی گل گهر را به هــم ریخت. 
قلعه نویی که مربی سرد و گرم چشیده ای بود، باز هم 
توانســت تیمش را سرپا کند و در روزهایی که حریفان 
در فکر و تدارک آسیا بودند، چهار هفته را بدون باخت 
پشت ســر بگذارد. بازی با فولاد خســته و پر از غایب 
کرونایی و مصدوم به نظر می رسید مسیری راحت برای 
پنجمین هفته نباختن باشــد؛ اما باز هم حقیقی و یک 
پنالتی به کمک حریف آمدند. قلعه نویی باز هم بازی 
شش امتیازی دیگر را باخت تا نه تنها شانس قهرمانی 
کاملا از دســت برود بلکه شــانس گرفتن ســهمیه را 
هــم کمتر از قبل ببیند. احتمالا تجربه این فصل باعث 
خواهد شــد تا او برای بستن تیمش اول از همه سراغ 

یک دروازه بان مطمئن برود.

آغاز واکسیناسیون تیم ملی فوتبال 
از امروز

بــا موافقــت وزارت بهداشــت، مرحله نخســت  �
واکسیناسیون تیم ملی فوتبال ایران با حضور برخی از 
بازیکنــان داخلی از امروز در کمپ تیم های ملی انجام 
می شود. به گزارش ایسنا، با موافقت وزارت بهداشت و 
ستاد مقابله با ویروس کرونا، واکسن لازم برای تیم ملی 
فوتبال ایران برای حضــور در اردوی بحرین اختصاص 
یافت و همه کاروان تیم ملی در این اردو، در دو مرحله 
واکســینه خواهند شد. مرحله نخســت واکسیانسیون 
ملی پوشــان از امروز (۲۰ اردیبهشت) با حضور برخی 
از بازیکنــان داخلــی آغــاز می شــود و رفته رفته و با 
ملحق شدن بازیکنان خارجی، مرحله نخست به پایان 
می رسد. دُز دوم این واکسن نیز برای بازیکنان و افرادی 
که مرحله نخست را زودتر انجام داده اند، قبل از اعزام 
به بحرین انجام خواهد شــد. واکسیناســیون بر اساس 
فهرست ارائه شــده به وزارت بهداشت و بر اساس کد 
ملی انجام می شــود. ملی پوشــانی که در کشورهایی 
مانند چین، روسیه یا قطر واکســینه شده باشند، از این 
موضــوع معاف خواهند شــد. درحال حاضر واکســن 
فقط بــرای تیم ملی فوتبال بزرگســالان در نظر گرفته 
شده است و شــاید در ماه های آینده و با طولانی شدن 
واکسیناسیون، ســایر تیم های ملی به منظور حضور در 
مسابقاتی مانند جام جهانی فوتسال، با موافقت وزارت 

بهداشت در اولویت واکسیناسیون قرار بگیرند.

ژاوی: شایعه جدایی ام از السد 
صحت ندارد

سرمربی السد قطر شــایعه جدایی اش از این تیم  �
را تکذیب کرد. ســرمربی اسپانیایی باشگاه السد قطر 
بــا تکذیب اخباری که درباره جدایــی قریب الوقوع او 
از این باشــگاه مطرح شده، گفت: نمی دانم این اخبار 
از کجا آمده امــا توافقات لازم صــورت گرفته و تنها 
امضای قرارداد جدید باقی مانده اســت. ژاوی اضافه 
کرد: فکر می کنم این تنها شــایعاتی است که مطرح 
شــده و درباره آن نمی شــود صحبت کــرد، اما من از 
بودن و کار کردن در اینجا واقعا خوشــحالم و دوست 
دارم به کار خودم در کنار این بازیکنان ادامه بدهم. در 
مسابقات آســیایی فکر می کنم خوش شانس نبودیم، 
در حالی که شــش بازی خوب انجام دادیم و عملکرد 
ضعیفی نداشتیم. ما در دو بازی شکست خوردیم اما 
همه دیدند دلیل شکســت ها چه بود و چه اتفاقاتی 

خصوصا در بازی آخر مقابل النصر روی داد. 

برنامه

دوشنبه ۲۰ اردیبهشت
پورتو – فارنسی ۲۳:۴۵

فولام – برنلی ۲۳:۳۰

«ایران همســایه عربستان است 
و ریــاض بــر  داشــتن روابط خوب 
بــا ایــن کشــور تأکیــد دارد»؛ این 
مهم ترین جمله محمد بن سلمان، 
ولیعهــد عربســتان ســعودی، در 
گفت وگویی تلویزیونی و در پاســخ 
به چالش های مربوط بــا ایران در 
منطقه است. پاسخی با لحنی بسیار 
متفاوت که خیلی سریع با واکنش 
مسئولان سیاسی کشور همراه و در 
یک و دویی منظم، از ایران هم پالس 
مثبتی فرســتاده شد به این امید که 
اختلافــات موجود بین دو کشــور 
به زودی حل وفصل شــود. در  واقع 
اندکی بعــد از صحبت های محمد 
بن ســلمان، ســعید خطیــب زاده، 
ســخنگوی وزارت امــور خارجــه، 
در پاســخ به ســؤالی درخصوص 
اظهــارات اخیر ولیعهد عربســتان 
درباره مناســبات ایران و عربستان و 
منطقه گفت: «با دیدگاه های سازنده 
دو  ایــن  گفت وگو محــور،  روش  و 
کشــور مهم منطقه و جهان اسلام 

می توانند با پشــت  ســر گذاشــتن اختلافات، وارد فصل 
تازه ای از تعامل و همکاری بــرای نیل به صلح، ثبات و 

توسعه منطقه ای شوند».
مسئولان سیاسی دو کشور حالا در  حالی گفت وگوهای 
پسِ پــرده را پیش می برند که به نظر می رســد بهترین 
زمان برای فوتبال ایران اســت تا به رأی سخت گیرانه ای 
که AFC قریب به پنج سال است علیه باشگاه های ایرانی 
صــادر کرده، پایان دهند. ســال ۱۳۹۴ بود که عده ای در 
تهران از ســفارت عربستان بالا رفتند و روابط دیپلماتیک 
دو کشــور را تحت تأثیر قرار دادند. آن زمان، فدراســیون 
فوتبال عربســتان هم به تأســی از مسئولان سیاسی این 
کشور، سفر فوتبالیست های عربستانی به ایران را ممنوع 
کرد و بعد با نفوذ زیاد در کنفدراسیون فوتبال آسیا، کاری 
کردنــد تا این پرهیز از ســفر به ایران، برای ورزشــکاران 
عربســتانی تبدیل به یک قانون بدون جریمه شود. از آن 
زمان تا به الان تیم های عربســتانی از حضور در ایران به 
بهانه نبودن امنیت ســر باز زده انــد و هر بار هم AFC از 
آنها حمایت کرده اســت. در سال های گذشته، تیم های 
ایرانی که در لیگ قهرمانان آســیا به تیم های عربستانی 
می خوردنــد، بایــد قید ده هــا هزار تماشــاگر خانگی را 
می زدنــد و بــرای تقابل با رقبای عربســتانی، کشــوری 
ثالث را به عنوان میزبان انتخــاب می کردند؛ رویه ای که 

قاعدتا دودش، با توجه به تماشاگران بی شمار، به چشم 
تیم های ایرانی می رفت.

این رویه، یعنی عدم ســفر به کشــور مقابل، از سوی 
ایرانی هــا هــم در این ســال ها رعایت شــد و کلا بازی 
نمایندگان دو کشــور بــه زمین ثالث برده شــد تا اینکه 
امســال و در آســتانه رقابت های مرحلــه گروهی لیگ 
قهرمانان آسیا، کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم های ایرانی 
را مجبور کرد برای برگزاری متمرکز بازی های گروهی به 
عربستان ســفر کنند. با حضور تیم های فولاد و استقلال 
در عربستان، طلسم نرفتن ورزشــکاران به کشور مقابل 
شکســت و امید زیادی به وجود آمد که بالاخره قانونی 
که AFC وضع کرده بود، از بین برود. با پایان یافتن مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا مشخص شد دو تیم ایرانی به 
رقبای عربستانی خورده اند و باید در یک هشتم نهایی به 
مصاف هم بروند. تراکتور به النصر خورد و استقلال هم 
به الهلال. طبق قرعه، برای انجــام این تک بازی، النصر 
میزبان تراکتور شد و استقلال هم میزبان الهلال. از آنجا 
که تیم های ایرانی به عربستان سفر کرده بودند، این انتظار 
می رفت تا الهلال برای برگزاری بازی اش به ایران ســفر 
کند و مقابل اســتقلال قرار بگیرد. با این حال، زمان زیادی 
از مشخص شــدن مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا در 
منطقه غرب نگذشــته بود که رسانه های عربستانی خبر 

دادند کنفدراســیون فوتبال آسیا قانون قبلی را برنداشته 
اســت و بازی نمایندگان دو کشــور مجددا باید در زمین 
بی طرف برگزار شــود! امری که اگر درســت باشد، یکی 
دیگر از شکست های ورزشی را برای ایران رقم زده است.

البته در این زمینه هنوز شــک  و تردید باقی اســت؛ 
استقلال آمادگی اش برای میزبانی از الهلال در تهران را 
به AFC اعلام کرده و رئیس باشــگاه النصر هم پایش را 
در یک کفش کرده که از تراکتور فقط در عربستان پذیرایی 
می کند. در این میان هم روزنامه الشــبابیه عربســتان در 
 AFC خبری اختصاصی که ادعا شده از منابع آگاهش در
به دســت آورده، مدعی شده اســت AFC قصد دارد به 
بحث برگزاری دیدار های نمایندگان ایران و عربســتان در 
زمین بی طرف پایان دهد و به  این  ترتیب دیدار استقلال و 
الهلال در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا در 
ورزشــگاه آزادی تهران و همچنین بازی تراکتور و النصر 
در استادیوم مرسول پارک شهر ریاض برگزار خواهد شد. 
این خبر هم هنوز به  صورت رســمی تأیید نشده است و 
همچنان زمزمه هایی مبنی بر برگزاری دیدار اســتقلال با 

رقیب عربستانی اش خارج از ایران به گوش می رسد.
با این حال در این میــان، یکی، دو اتفاق رخ داده که 
می توان امیدوار بود ماجرای بالارفتن از دیوار ســفارت 
عربســتان در تهران به دست فراموشــی سپرده شود. 

مهم تریــن اتفــاق همــان صحبت های 
ولیعهد عربســتان اســت کــه برخلاف 
دفعــات قبلی، این بــار پذیرفتــه باید با 
ایران دســت دوســتی دهــد. نکته مهم 
فوتبالی اش امــا مربوط بــه تغییر لحن 
مسئولان ورزش عربستان است. آنها، این 
دفعــه، برخلاف روزهای نخســت تنش، 
زبان تهدید را علیه تیم های باشگاهی شان 
به کار نمی برند و در سیاستی جالب، توپ 
را بــه زمین کنفدراســیون فوتبال آســیا 
می اندازند. در  واقــع آنها گفته اند در این 
زمینه AFC تصمیم گیــری می کند و اگر 
مســئولان این نهاد ورزشی به این نتیجه 
برســند که تیم های عربســتانی هم باید 
به ایران ســفر کنند، مشکلی در این میان 
نخواهد بود. حالا دو موضوع مبهم را باید 
مورد بررسی قرار داد؛ اول اینکه مسئولان 
ورزش عربستان به تأسی از سیاست های 
کلی شــان قرار اســت روابط ورزشــی با 
ایران را از ســر بگیرند یــا اینکه آن قدر از 
رأی مسئولان AFC در ندادن میزبانی به 
ایران مطمئن هستند که ترجیح می دهند 
بعد از ســفر دو تیم ایرانی به عربســتان، 
بــه چالش های موجــود اضافه نکننــد. تغییر لحن و 
فرستادن توپ به زمین کنفدراســیون فوتبال آسیا، دو 
نشانه خوب از سوی مســئولان ورزش عربستان است 
ولی اینجا دو مشــکل عمده هم وجود دارد؛ یکی خود 
AFC و دیگــری ناتوانی مهدی تاج! نایب رئیس ایرانی 
AFC تا به الان ســابقه نداشــته کــه بتواند کمکی به 
فوتبال ایران در این مســائل کند و بعید اســت او را کلا 
در این بازی مهم که یک روی سیاســی برجسته دارد، 
 AFC راه دهنــد. از طرفی تصمیمــات عجیب و غریب
علیه فوتبال ایران هم همچنان بحث برانگیز اســت و 
کار در ایــن زمینه حتی به دادگاه عالی ورزش کشــیده 
شده است. مسئولان این نهاد، میزبانی ایران از انتخابی 
جام جهانی را که به نظر می رسید حق مسلم شاگردان 
اسکوچیچ اســت ، گرفته و به بحرین سپردند. دلیلش 
را هم شــیوع گســترده ویــروس کرونــا و تحریم های 
اعمال شده علیه ایران قلمداد کردند. حالا اگر قرار باشد 
آنها هنوز روی حرفشــان پافشاری کنند، استقلال نباید 
منتظر پالس چندان مثبتی از سوی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا باشد؛ مگر اینکه  مسئولان این نهاد که حرف شنوی 
زیادی از عربســتانی ها دارند هــم تغییر رویه دهند. آیا 
AFC هم با تغییر لحن بن ســلمان قرار است با فوتبال 

ایران مهربان شود؟

رقابت های قایقرانی انتخابی المپیک آسیا در حالی در 
چند روز اخیر در تایلند و ژاپن برگزار شد که با عملکرد قابل 
قبول قایقرانان ایرانی همراه بود. نمایندگان کشــورمان 
از بین ســهمیه هایی کــه در این دو رویداد توزیع شــد، 
توانســتند دو جواز ورودی توکیو ۲۰۲۰ را به دست آورند؛ 
ورودی هایی که با ســخت گیری خاصی تنها به قایق های 
اول مسابقات اختصاص داده شد. یکی از این سهمیه های 
ارزشــمند به نام علــی آقا میرزایی زده شــده اســت. 

گفت وگوی او با «شرق» را بعد از این پیکارها می خوانید.

  فکرش را می کردید با قوانین سختی که فدراسیون  �
جهانی قایقرانی برای توزیع ســهمیه های المپیک در 
نظر گرفته، بتوانید ورودی المپیک توکیو را به دســت 

آورید؟
مــن فکر می کنــم آدم به هر چیزی که باور داشــته 
باشد، می رسد. ۱۴ ســال است که عضو تیم ملی هستم 
و بایــد چنین روزی را می دیــدم. از زمانی که تمریناتم را 
برای کسب سهمیه المپیک شروع کردم، اصلا پیش بینی 
این را نمی کردم که می توانم ســهمیه المپیک را بگیرم 
یا نه. فقط تمرکزم را روی تمرین کردن گذاشــتم و بس. 
متأسفانه از شــانس بد هم با آمدن کرونا آن قدر شرایط 
بد شد که اصلا نتوانســتیم اردویی داشته باشیم. در این 
یک ســال و چند ماهی که کرونا وارد ایران شد، می توانم 
بگویم ســرجمع چهار ماه را به طور  کامل اردو داشتیم. 
مابقــی ایام را در خانــه، بدون مربی و انفــرادی تمرین 

می کردم. واقعا روزهای سختی را پشت سر گذاشتم. 
 این طور که می گویند تایلندی ها میزبانی خوبی از  �

این رقابت ها نداشتند؟
بله، همین طور اســت. ما وقتی به تایلند رســیدیم، 
گفتنــد باید ۱۰ روز در قرنطینه باشــید و اجــازه ندارید از 
هتل بیرون بیایید. در تمام این ۱۰ روزی که در هتل بودیم 
فقط یک روز اجازه داشتیم تمرین کنیم. این در حالی بود 
که برای کشــورهایی مثل قزاقستان و ازبکستان پنج روز 
قرنطینه در نظر گرفته بودند یا حتی چینی ها را چهار روز 
قرنطینه کردند. واقعا نمی دانم دلیل این کارشان چه بود.

 شــاید به خاطر اینکه ایــران وضعیتش به  لحاظ  �
کرونا خیلی بحرانی است چنین برخوردی کردند.

بله، می تواند این احتمال وجود داشته باشد. ما وقتی 
به فرودگاه تایلند رسیدیم، فرم هایی صورتی رنگ را مهر 
می زدند و دستمان می دادند. همان جا مشخص شده بود 
کــه ایرانی ها باید ۱۰ روز در قرنطینه باشــند. این حرکت 
تایندی ها باعث شد ما به  لحاظ روحی اعصابمان به هم 
بریزد. انگار در قفس زندانی شــده بودیم. وقتی هم که 
دوره قرنطینه تمام شد، چهار روز به مسابقات مانده بود 
که فقط در همین چند روز تمرین مفید داشتیم. در واقع 

می خواهم بگویم شرایط برابری با رقبا نداشتیم.

 مشــکل دیگر هــم قایقی بود که با آن مســابقه  �
دادید!

بله، متأســفانه ما به  دلیل اینکه نتوانستیم قایق های 
خودمان را به تایلند ببریم، مجبور شــدیم همان جا قایق 
تهیه کنیم. شــرکتی که ما از آن قایق خریداری می کنیم 
در تایلند بود و برای من یک قایق آورد، اما این قایق اصلا 
سایز من نبود. در نهایت مجبور شدم با قایقی که کوچک 
بود و به فیزیک من نمی خورد مسابقه بدهم. همه جوره 
ســختی ها را به جان خریدم تا بتوانم سهمیه المپیک را 

به دست بیاورم.
 دلیل اینکه قایق های خودتان را نبردید چه بود؟ �

به خاطــر اینکه هزینــه جابه جایی قایق هــا بالا بود، 
نتوانستیم قایق های شــخصی مان را همراهمان ببریم. 
حدودا چیزی نزدیک بــه ۴۰۰ میلیون هزینه جابه جایی 
قایق های ما چند نفر می شد. فدراسیون هم چون توانایی 

تأمین این هزینه را نداشت، قایقی با خودمان نبردیم.
 چه پیش بینــی ای از عملکردتان در المپیک توکیو  �

دارید؟
صحبت کردن از مدال و ســکو که کاری غیرممکن و 
سخت برای ماست. به هرحال با فاصله ای که قایقرانی 
ایران با سایر کشورها دارد فعلا نمی توان به فکر مقام در 
این بازی ها بود. من تمام تلاشــم را می کنم که در اولین 
تجربه حضورم در المپیک بتوانم به فینال A مســابقات 
راه پیــدا کنــم. در المپیــک ۱۸ نفــر از بهترین های دنیا 
می آیند. من اگر بتوانم نفر پنجم، ششــم این بازی ها هم 

شوم کار بزرگی کرده ام.
 قطعــا برای رســیدن به اتفــاق مهــم نیازمند  �

حمایت های بیشتر از سوی مسئولان هستید.
بله صد درصد. مســئولان در این سال ها فقط حرف 
زده انــد و مــا در عمل هیــچ حرکتی از آنهــا ندیده ایم. 
امیدواریم با این ســهمیه ای که مــن و بچه های رویینگ 
گرفتیم، نگاه آنها بــه قایقرانی تغییر کند. قایقرانی یکی 
از رشته های پرمدالی است که اگر حمایت شود، می تواند 
در المپیک بدرخشــد. ما همان طور کــه در رقابت های 
قهرمانــی جهان این رشــته خودمان را ثابــت کردیم و 
برای اولین بار مدال برنز آب هــای آرام را گرفتیم (عادل 
مجللی) می توانیم در المپیک هم افتخارآفرین باشــیم. 
قایقرانی در چند دوره اخیر بازی های آسیایی مدال های 
خیلی خوبی برای کاروان ورزش ایران گرفته اســت. این 
اتفاق باید در میادین جهانی هم رخ بدهد. ما می خواهیم 
مســئولان به  گونه ای رفتار کنند کــه با ذهن باز و خیالی 
آســوده تمرین کنیم. امیدوارم مســئولان وزارت ورزش 
و کمیته ملی المپیک در این فاصلــه دو ماه باقی مانده 
تا المپیک شــرایط حضور در اردوهــای خارجی را برای 
مــا فراهم کنند تا حداقل با تمرین مشــترک با قایقرانان 

اروپایی بتوانیم قدری از کمبودها را جبران کنیم. 

پرده برداری علی آقا میرزایی از اتفاقات عجیب در مسابقات قایقرانی
تایلند ایرانى ها را 10 روز و بقیه کشورها را

 5  روز قرنطینه کرد!

زمانی برای فراموشی دیوار سفارت!


